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Tid: 16.00-18.00 

Plats: Sjöfartssalen Rådhuset 

Närvarande 
Alva Limbäck, Chalmers studentkår  

Melker Wargbaner, Göteborgs förenade studentkårer (GFS)  

Viktor Sjödahl, Göteborgs förenade studentkårer (GFS) 

Julia Crona (L) 

Love Josefsson (M) 

Mattias Arvidsson (D)  

Gustav Öberg (S)  

John Edström (V) 

Alexandra Stenlund (C) 

Stina Sewén (MP) adjungerad för Thomas Larsson 

Erik Palmgren (KD) adjungerad för Kalle Bäck 

Birgitta Bergerlind, Göteborg & Co 

Elisabeth Ericson, Chalmers tekniska högskola 

Per Haglund, Göteborgs Universitet 

 

Ej närvarande: 

Vakant (SD) 

Thomas Larsson (MP)  

Kalle Bäck (KD) 

Bahram Fendi, Sahlgrenska akademins studentkår, SAKS 

Miriam Ståhlgren, Konstkåren  

Moa Abelsson Larsegård, Göteborgs Scen & kulturkår 

Siri Larsson, Göta studentkår  

Samuel Martinsson, Chalmers studentkår  

Lova Jansson, Handelshögskolans studentkår 

Övriga närvarande 

Fredrik Davidsson, Framtiden 

Karin Karlsson (V), vice ordförande Stadsmiljönämnden 

Josefine Johansson, Stadsmiljöförvaltningen 

Linda Hallberg, Socialförvaltning Centrum 

Sonja Pettersson, Socialförvaltning Centrum 

Katja Knuutinen Stadsledningskontoret 

Justeringsdag: 2025-04-17 
Sekreterare:  

Katja Knuutinen 

 

Justerare: 

 

Gustav Öberg (S)  Melker Wargbaner (GFS) 
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1. Mötets öppnande 

Ordförande Gustav Öberg hälsar alla välkomna och öppnar mötet 

 

2. Val av justeringsperson 
Melker Wargbaner väljs till justeringsperson 

 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställs utan tillägg.  

 

4. Föregående protokoll 

Inga synpunkter på föregående protokoll som läggs till handlingarna. 

Presentationsrunda genomförs 

 

5. Studenters fysiska otrygghet i Göteborg.  
Viktor Sjödahl, Göteborgs Förenade studentkårer berättar kort om den rapport 

SOM -institutet tog fram 2024. SOM-institutet gör undersökningar sedan 2016, i 

denna undersökning har 355 studenter har svarat.  691 i åldern 16–29 har svarat. 

9000 har fått frågan, av dessa är det 50 % som svarar.  

Sammanfattningsvis visar undersökningen att: 

• Studenter begränsas mer i vardagen än andra på grund av oro för att utsättas 

för brott.  

• Studenter känner sig något mer trygga på bibliotek än andra, men något 

mindre trygga på torg och i butiker.  

• Studenter avstår oftare från aktiviteter. 

• Unga kvinnor mer otrygga än andra och särskilt i jämförelse med män. 

• Kvinnor, unga och studerande använder mer säkerhetsåtgärder. 

 

Melker Wargbaner från Göteborgs Förenade Studentkårer (GFS) presenterar en 

undersökning GFS gjort tillsammans med studentkårerna. Detta presenteras genom 

en lista på områden, stråk, platser och torg som studenter har förmedlat att de 

känner en ökad otrygghet kring.  

GFS har gjort en fortsättning av SOM-institutet trygghetsrapport utifrån frågan: 

Var känner sig studenter otrygga? 

I olika områden runt omkring i staden finns specifika platser som upplevs otrygga 

på grund av bland annat pågående drogförsäljning, dålig belysning och osäkerhet 

vid vissa hållplatser.  

  

Förslag på förbättringar enligt studenterna: 

• Bättre belysning 

• Polisnärvaro och belysning 

• Synliga trygghetsvärdar och säkerhetspersonal 

• Övergångsställen och trafik 

  

Reflektioner från den efterföljande diskussionen: 

• Känner igen att det pågår flera stadsutvecklingsprojekt i många av dessa 

områden. Frågorna har ställts till de boende i dessa områden. 
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• Staden planerar flera samrådsaktiviteter så det går att medverka och tycka till och 

lyfta studentperspektivet. Viktigt att lyfta studentperspektivet i dessa samråd. 

• Olika tidsperspektiv i olika åtgärder;  belysning går att åtgärda omedelbart, andra 

processer och åtgärder tar längre tid. Viktigt att staden får in just denna form av 

info, vilka platser är trygga och varför är de otrygga. 

• Studentforum är remissinstans i många frågor, staden kan bli bättre på att tillfråga 

studenterna när det gäller trygghetsfrågorna. 

• Trygghetsfrågorna är en viktig politisk fråga.  

• Stadsmiljöförvaltningen har frågan om belysning och tar med materialet för 

fortsatt arbete. Bra att ha det väldigt specifika frågor och underlag. 

• Framtiden har ett uppdrag med att minska segregationer i staden och många av de 

trygghetsskapande åtgärderna kommer in i det arbetet. 

• Bra material som både förvaltningarna och politikerna kan ta med för fortsatt 

arbete och åtgärder.  

• Bra att komma tillbaka till dessa frågor om ett halvår/år för att följa upp vad som 

gjorts. 

 

Studentforum noterar informationen och den efterföljande diskussionen  

6. Studentens påverkan på Göteborgs ekonomi 
Melker Wargbaner och Viktor Sjödahl, Göteborgs förenade studentkårer (GFS) 

presenterar en rapport som GFS i samarbete med Akademiska hus tagit fram. 

Rapporten är en utredning av studenters påverkan på Göteborgs ekonomi. 

Studentforum har delfinansierat rapporten.  

 

Rapporten är framtagen genom enkätundersökning med syfte att kartlägga 

studenters utgifter inom olika kategorier i Göteborg. Insamlade data 

kompletterades sedan i syfte att jämföra studenternas enkätsvar med tidigare 

utförda studier. Utöver detta genomfördes intervjuer med aktörer inom Göteborgs 

näringsliv.  

 

Enkäten visar på att studenter i Göteborg har en medelinkomst om 12 761 kronor i 

månaden. Genomsnittliga utgifter uppgår till 10 813 kronor, där bland annat 43% 

utgörs av boendekostnader och 20% består av mat- och hushållskostnader. 65% av 

respondenterna svarar ”ja” eller ”lutar åt ett ja” på frågan om man planerar att 

stanna i Göteborg efter examen. Jobbmöjligheter och sociala relationer spelar störst 

roll i valet av bostadsort. 

 

Intervjuer med aktörer inom Göteborgs näringsliv visade att 92% anser att 

relationen till studenter är betydelsefull och viktig att värna om, därtill önskar 

samtliga respondenter att Göteborg växer till att bli Sveriges studentstad 2026. 83% 

av respondenterna anser att studenter bidrar till verksamhetens omsättning och 75% 

anser att studentevenemang är viktiga. 

 

Studenter i Göteborg bidrar med en betydande ekonomisk påverkan på stadens 

näringsliv. Undersökningen uppskattar påverkan till 7 miljarder kronor per läsår. 

 

Studentforum noterar informationen och den efterföljande diskussionen  
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7. Remiss riktlinje för arbetet med mänskliga rättigheter och likvärdig 

service 
Remissvar samordnas av GFS. Remissvaret ska vara inlämnat 30 maj vilket är 

innan nästa sammanträde med studentforum.  

 

Eftersom remissvaret ska in före nästa sammanträde så beslutar studentforum 

följande ordning. Remissvaret anmäls på nästkommande beredningsmöte 24 april. 

Remissvaret kommer sedan som informationspunkt på nästkommande studentforum 

11 juni. Representanterna från kommunstyrelsen, lärosätena och näringslivet i 

studentforum kommer inte delta i beslut om remissvaret.  

 

8. Kort information om kommande sammanträde 11 juni med social 

aktivitet 
Ett längre möte med start kl.13 med avslutande boulespel. Både avgående och 

nyinvalda studentrepresentanter bjuds in till hela mötet och social aktivitet för en 

bra överlämning till kommande verksamhetsår.  

Beslut att studentrepresentanterna ansvarar för att bjuda in de nya 

representanterna och göra en bra överlämning. 

9. Övriga frågor 
Inga övriga frågor 

10. Mötets avslutande 
Gustav Öberg tackar för visat intresse och avslutar mötet 


